
    

 Referat af bestyrelsesmøde  02-06-2025  

 Deltager: Jesper , Merete , Jan , Marianne, Varmemesteren. 

Afbud: Diana, Anne-Marie, Benny. 

 

Helhedsplan 

Lejerbo byg har orienteret byggeudvalget/ Bestyrelsen at der 

efter sommerferien vil blive uddelt en orientering om status på 

projektet.  

 

Nye Lukkede carporte: 

Det rettede anlægsbudget er ikke kommet. 

Der vil i nær fremtid blive indkaldt til et orienteringsmøde og 

efterfølgende urafstemning om projektet. 

 

Forskønnelse af de 2 cykel kældre ved Strandløbervej . 

Forskønnelse køre som planlagt og forventes være afsluttet. 3. 

Kvt. 2025 

 

 



 

Flyttelejligheder. 

Der har været afholdt en række møder med vores entreprenør 

og forvaltning vedr. kvalitet, priser, og tidsforbrug. 

Driften bruger rigtig meget tid på opsyn, opfølgning og 

arbejde som skal laves om. 

Der er tiltag i gang for at rette op på dette. 

 

Orientering fra varmemester. 

Gule p streger opmales ved strandløbervej.  

Omlægning af strøm i vaskeri/bliver varslet. 

På legepladsen ved boldbanen undersøger ejendomskontoret 

om det muligt at tilføje en hængebro.  

Vi er blevet sammenlagt med DAB. I første omgang har det ingen 

indflydelse på vores hverdag, men ejendomskontoret skal på sigt 

have nye edb systemer m.m. 

Petanque bane er blevet renoveret. 

Næste og sidste Bestyrelsesmøde /byg  inden sommerferie. 
Er Mandag den 30 juni kl 16.30 her. 
 
Venlig hilsen  
Jesper Backhausen 


